
Vážení,  

 

odhlédnu od osobních rozepří. Jen přidávám svůj postoj. Jsem zásadně proti jakékoliv formě 

zadlužení své osoby. Nikde není psáno, že se inflace neroztočí, a místo 6 M můžeme dlužit 

během roku třeba 12 nebo 16 miliónů. A protože vlastník ručí do výše podílu celým svým 

majetkem, banka může obstavit výplatu nebo sebrat cokoliv dalšího pro uspokojení svých 

pohledávek, na což hodnota bytu teoreticky stačit nemusí. Naši se hodně nadřeli, aby byt 

získali, a já ho chci uchovat pro své děti a už vůbec nechci ohrozit jejich kvalitu života 

případným splácením půjček. 

Zateplovat se sice bude muset, ale zatím není rozhodnuto ani kdy, ani jak, ani o případném 

systému dotací.  

Proto jsem a budu raději pro zvýšení fondu záloh a následné zateplení z vlastních zdrojů, než 

nejasná dotace. Věřím, že pokud by se finanční situace ve státě zhoršila, těžko bude stát moci 

vyžadovat po všech zateplení. Ale banka bude peníze vyžadovat za všech okolností. 
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